
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 385
van LUDWIG VANDENHOVE
datum: 17 februari 2020

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Schoolfacturen  -  Inschakeling incassobureaus

Er zijn grote financiële problemen bij Vlaamse gezinnen, ook voor de betaling van 
schoolfacturen.

1. Heeft de minister zicht op het aantal Vlaamse scholen dat gebruikmaakt van 
incassobureaus om geld te krijgen van de ouders?

2. Heeft de minister zicht op de evolutie gedurende de laatste 5 schooljaren? Is er een 
toename?

3. Kunnen deze cijfers opgesplitst worden per provincie?



BEN WEYTS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING EN VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 385 van 17 februari 2020
van LUDWIG VANDENHOVE

Er worden binnen het beleidsdomein Onderwijs en Vorming geen cijfers bijgehouden wat 
betreft het gebruik van incassobureaus door scholen.


